
 
Výpis z usnesení z 23. zasedání Zastupitelstva obce  Stračov – Č.j. 23/2013/ST 

 
konaného dne 26.2.2013 od 19:00 v zasedací místnosti OU Stračov 

 
Přítomni: Ing. Luděk Homoláč, Jaroslav Mádle, Jiří Souček, Kamila Bednářová, Mgr. 
Petra Luštická a Marie Kráčmarová – viz. prezence příloha č. 1 
 

Zastupitelstvo obce po projednání 
 
Schvaluje: 
 

1) Jednání zahájil starosta L. Homoláč, který navrhl P. Luštickou jako 
zapisovatele, jako ověřovatelé zápisu Luďka Homoláče  a Jaroslava Mádleho. 

    Pro:  6              Proti: -  Zdrželi se: -  BYLO SCHVÁLENO  
 

 
1) Kontrola zápisu a usnesení z minulého zasedání 22.12.2012.  

Pro:  6              Proti: -  Zdrželi se: -            BEZ PŘIPOMÍNEK 
 

2) Starosta obce Luděk Homoláč informoval zastupitele o vývoji dotačních 
projektů. 
 
Akce Zasíťování stav. parcel sm ěr Bříšťany:  
Starosta obce oznámil zastupitelům, že z důvodu upřesnění dalších stavebních 
prací (veřejná kanalizace + vodovodní řád) a vypracování návrhu dodatku č.2 
je stavba dočasně zastavena. 
      Pro:  6              Proti: -  Zdrželi se: -  
  
Akce Regenerace zelen ě v obci Stra čov a Klenice : 
Starosta obce informoval zastupitele o ukončení výběrového řízení, kterého se 
zúčastnilo pět firem. Zvítězila firma Zahradnictví Květ. Zastupitelé byli 
seznámeni se smlouvou o dílo, která bude podepsána 28. února a zároveň 
dojde k předání staveniště.  
      Pro:  6              Proti: -  Zdrželi se: -  
 
Akce Oprava varhan  v kostele Svatého Jakuba se uskuteční Velikonoční 
koncert, který se uskuteční v neděli 24.března. Při této příležitosti zazní první 
tóny rekonstruovaných varhan.  
      Pro:  6              Proti: -  Zdrželi se: -  
Akce Víceúčelové h řiště Stračov : 
Zastupitelé byli seznámeni s technickými parametry a požadavky na realizaci 
projektu. Termín vyhlášení výběrového řízení byl navržen na druhý týden v 
březnu. O spolupráci v podobě technického dozoru stavby byl starostou obce 
navržen Ing. Straka a Ing. Novák, realizací výběrového řízení Ing. Vlášek. 
Pro:  6              Proti: -  Zdrželi se: -   
BYLO SCHVÁLENO 
 
Akce Oprava klubovny: 



Starosta obce informoval zastupitele o možnosti získání dotace pro 
rekonstrukci klubovny. Zároveň byli zastupitelé seznámeni s podmínkami 
případně přidělené dotace (provozní řád, náplň využití klubovny, stavební 
práce, vypracování pasportu atd.), včetně vypracování žádosti. 
     Pro:  6              Proti: -  Zdrželi se: -  
 
Akce Minigolf a nau čná zemědělská stezka: 
Starosta obce seznámil zastupitele s podáním žádosti ke jmenovanému 
dotačnímu titulu. Záměr dotace obnáší vybudování turisticky a sportovně 
zajímavých objektů v obcích a zabývá se rozšířením společenského vyžití 
občanů. Starosta obce informoval zastupitele o vytvoření naučné stezky 
především historických zemědělských strojů „Na place“ a vybudováním 
minigolfového hřiště na hřišti ve Stračově. 
     Pro:  6              Proti: -  Zdrželi se: -  
 
 

3) Starosta obce Luděk Homoláč seznámil a přečetl zastupitelům petici občanů 
Klenice ze dne 19.ledna 2013, ve které je uveden nesouhlas se systémem 
rozdělování palivového dřeva (viz. příloha zápisu). Starosta přečetl smlouvu o 
samovýrobě palivového dříví, o způsobu přerozdělování dříví, ceně a 
množství (odsouhlaseno na 13. zasedání zastupitelstvo obce Stračov). 
Autorka petice Marie Kráčmarová na výzvu starosty obce, zda chce podat 
k petici vysvětlení uvedla, že loňská těžba firmou Antonína Sedi nebyla řádně 
provedena a po likvidaci kůrovce zůstal v lese nepořádek. Marie Kráčmarová 
dále navrhuje a podepsaní pod peticí požadují, aby měli možnost přísunu 
neomezeného množství palivového dřeva, neboť jsou občany Klenice a les je 
obce Klenice.   
Starosta obce Stračova L. Homoláč dal o návrhu paní M. Kráčmarové hlasovat 
 

PRO: 1                       Proti: 5                       Zdrželi se:-      
BYLO   NESCHVÁLENO 

  
 

4) Místostarosta obce Jiří Souček seznámil zastupitele s řádem veřejného 
pohřebiště, který bude vyvěšen na úřední desce a vejde v platnost po lhůtě 
zákonem určeném sejmutí. 
PRO: 6               Proti: -                        Zdrželi se:-     BYLO    SCHVÁLENO  

 
 

5) Starosta obce navrhl schválit účetní závěrku obce Stračov a příspěvkové 
organizace MŠ Stračov za rok 2012.  
PRO: 6                 Proti: -                        Zdrželi se:-     BYLO    SCHVÁLENO  

 
6) Paní Kamila Bednářová navrhla odměnu pro pana Aleše Čiháka za zhotovení 

fotografií na žádost obce při společenských akcích : Vítání občánků , koncert 
v kostele, … 
PRO: 6               Proti: -                        Zdrželi se:-     BYLO    SCHVÁLENO 
 



7) Starosta obce navrhl ke změně plánu financování obnovy vodovodů a 
kanalizací, aby do doby rekonstrukce kanalizace přispívala obec částkou 
2.000,-Kč ročně na její obnovu. 
PRO: 6               Proti: -                        Zdrželi se:-     BYLO    SCHVÁLENO 
 

8) Starosta obce navrhl k žádosti pana Béra o odprodej parcely č.17 o rozloze 
327m2 v Klenici. Zastupitelé obce navrhli tento postup: 
Do 10. 3. zastupitelska obce paní M. Kráčmarová provede místní šetření a 
zkonzultuje s občany Klenice, zda daný pozemek chtějí využít pro vybudování 
společenské místnosti anebo souhlasí s odprodejem pozemků panu Bérovi 
(včetně zjištění ceny obvyklé za pozemek v obci Klenice). 
PRO: 6               Proti: -                        Zdrželi se:-     BYLO    SCHVÁLENO 
 

 
Bere na v ědomí: 

 
1. Starosta obce vyzval paní Kráčmarovou, aby písemně doložila od lesního 

hospodáře – Ing. Frička, že způsob těžby atd. firmou pana Sedi, nebyl 
v souladu se správnými postupy. 
Zároveň starosta informoval zastupitelé, že odsouhlasené podmínky 
samovýroby palivového dříví atd. se budou i nadále řídit odsouhlasenými 
pravidly ze 13. zasedání ZO..   
 
 

2. Petra Luštická informovala zastupitele s oznámením firmy OREDO, které 
souvisí se zajištěním dopravní obslužnosti na území Královéhradeckého 
kraje v roce 2013. V důsledku ekonomických úspor dojde ke snížení 
frekvence některých spojů a ke změnám některých tras. Změny budou 
hlášeny ve dvou etapách, a to k datu 3.3. a 9.6.2013. V první vlně nedošlo 
k žádným změnám týkajících se našich obcí. Zastupitelstvo obce vyzývá 
občany Stra čova a Klenice, aby po upozorn ění na druhou vlnu t ěchto 
změn, reagovali svými p řípadnými nesouhlasy v čas. Obec Stračov 
bude za spolupráci občanů v této věci vděčné 
 

 
 

 
 
Jednání bylo ukončeno v 21:15. 
 
 
 
 
Ing. Luděk Homoláč                        Jiří Souček                 Mgr. Petra Luštická 
         Starosta                              1. Místostarosta                   2. Místostarosta 
 
 
 
 
Zapisovatel: 


